
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

19 червня 2018 року                         м. Черкаси                                            № 25 

    
 

засідання постійної комісії  обласної  

ради з питань регламенту, місцевого  

самоврядування, забезпечення   

правопорядку та захисту прав людини 
 

Всього членів комісії  -   6 
 

ПРИСУТНІ  -  4: 

голова  постійної комісії    – Лошков О.Г., 

члени комісії: Галушко В.М., Давиденко О.Г., Овчаренко М.С.  
 

ВІДСУТНІ  -  2:  

Куліков С.С., Маргарян А.Д. 
 

 

На засідання запрошені: 
 

Данилевський В.В. - начальник управління освіти і науки облдержадміністрації 

Захаренко В. В. - т.в.о начальника управління організаційно –аналітичного 

забезпечення  та оперативного реагування   Головного 

управління Національної поліції в Черкаській області 

Карло Т. А. - кандидат на присудження Премії Верховної Ради 

України, директор навчально – виховного комплексу 

«Загальноосвітня школа І- ІІІ ступенів №3 колегіум» 

Смілянської міської ради 

Карманнік Р.В. 
 

- директор Департаменту регіонального розвитку 

облдержадміністрації 

Кравченко Н. М. - директор Департаменту фінансів облдержадміністрації 

Мазур Л. О. - начальник юридичного відділу виконавчого апарату 

обласної ради 

Паніщев Б.Є. - керівник секретаріату обласної ради 

Пасічник С. Л. - керівник громадської організації  «Центр UA» 

Підцерковний  Є.І. - депутат Ватунської міської ради 

Шевченко А.О. - помічник начальника управління із координації 

антитерористичної діяльності Управління служби безпеки 

України   в Черкаській області 

Ступник О.В - депутат Ватунської міської ради 

Рубан О.І. - депутат Ватунської міської ради 
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В засіданні взяли участь: 

Тарасенко В.П. - перший заступник голови Черкаської обласної ради 

Пошиваник М.М. – депутат обласної ради 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ:  

1. Про клопотання щодо присудження Премії Верховної Ради України 

педагогічним працівникам загальноосвітніх, професійно-технічних, дошкільних та 

позашкільних навчальних закладів  

 Доповідає: 

Данилевський 

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 
 

2. Про хід виконання рішення обласної ради від 25.03.2016  № 4-6/VII "Про 

Програму забезпечення правопорядку, запобігання і протидії корупції в області на 

2016-2020 роки"  

Доповідає: 

Захаренко  

Володимир Васильович 

- т.в.о начальника управління організаційно –

аналітичного забезпечення  та оперативного 

реагування   Головного управління 

Національної поліції в Черкаській області 
 

3. Про хід виконання рішення обласної ради від 03.12.2017 № 12-3/VII "Про 

Програму протидії тероризму на території Черкаської області"  

Доповідає: 

Шевченко 

Андрій Олександрович 

- помічник начальника управління із 

координації антитерористичної діяльності 

Управління служби безпеки України   в 

Черкаській області 
 

4. Про звіт за 2017 рік із проведення моніторингу виконання Плану реалізації 

Стратегії розвитку Черкаської області на період 2015 – 2017 роки  

Доповідає: 

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації 
  

5. Про внесення змін до рішення обласної ради від 22.12.2017 № 19-22/VII 

"Про обласний бюджет на 2018 рік"  

Доповідає: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів  

облдержадміністрації 
 

6. Про перейменування Чапаєвської сільської ради Монастирищенського 

району    

Доповідає: 

Паніщев 

Богдан Євгенійович 

- керівник секретаріату обласної ради 

 

7. Про втрату чинності рішень обласної ради  від 19.02.2016 №3-41/VІІ "Про 

комісію обласної ради з питань поновлення прав реабілітованих", від 07.10.2016 №8-
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28/VІІ "Про внесення змін до складу комісії обласної ради з питань 

поновлення прав реабілітованих"  

Доповідає: 

Паніщев 

Богдан Євгенійович 

- керівник секретаріату обласної ради 

 

8. Про доцільність повторного розгляду на сесії обласної ради  проекту 

рішення "Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Ватутінської міської 

ради щодо використання державної мови у зовнішній рекламі на території                          

м. Ватутіне"  (звернення групи депутатів Ватутінської міської ради)  

Доповідає: 

Лошков 

Олександр Геннадійович 

- голова постійної комісії 

 

9. Про розгляд звернення учасників акції "Ні!" виборам за законом Януковича" 

про прийняття звернення депутатів Черкаської обласної ради до Верховної  Ради 

України  щодо прийняття в цілому проекту виборчого кодексу (законопроект 

№3112-1) та встановлення пропорційної виборчої системи з відкритими 

регіональними списками  

Доповідає: 

Лошков 

Олександр Геннадійович 

- голова постійної комісії 

 

10. Про розгляд рішення Звенигородської районної ради від 27.04.2018                 

№22-37 "Про заяву ГО "Спілка учасників бойових дій та волонтерів 

антитерористичної операції" щодо розгону демонстрантів під Верховною Радою 

України 3 березня 2018 року   

Доповідає: 

Лошков 

Олександр Геннадійович 

- голова постійної комісії 

 

11. Про розгляд звернення  депутата Червонослобідської сільської ради 

Околічної   Ю.А. про  законність прийняття рішень щодо добровільного об'єднання 

громад в с. Червона Слобода Черкаського району  

Доповідає: 

Лошков 

Олександр Геннадійович 

- голова постійної комісії 

 

 

 

Лошкова О.Г., запропонував  включити до порядку денного засідання постійної 

комісії питання: 

 12. Про розгляд звернення  народного депутата України Вовка В.І. 

 

Голосування за порядок денний, з доповненням  Лошкова О.Г.: 

 

 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 
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1. СЛУХАЛИ:  

Данилевського В.В., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

клопотання щодо присудження Премії Верховної Ради України» та щодо трудової 

діяльності  та професійних здобутків кандидата на присудження Премії Верховної 

Ради України педагогічним працівникам загальноосвітніх, професійно-технічних, 

дошкільних та позашкільних навчальних закладів , директора навчально-виховного 

комплексу "Загальноосвітня школа I-III ступенів № 3 - колегіум" Смілянської 

міської ради Черкаської області Карло Тетяни Анатоліївни. 
 

Проект рішення додається до протоколу (додаток 1). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про клопотання щодо 

присудження Премії Верховної Ради України» та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається до протоколу (додаток 2). 
 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

2. СЛУХАЛИ:  

Захаренка В. В. з інформацією про хід виконання рішення обласної ради від 

25.03.2016  № 4-6/VII «Про Програму забезпечення правопорядку, запобігання і 

протидії корупції в області на 2016-2020 роки». 
 

Інформація про хід виконання рішення обласної ради від 25.03.2016  № 4-6/VII 

додається до протоколу (додаток 3). 
 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради  від 25.03.2016    

№4-6/VIІ "Про Програму забезпечення правопорядку, запобігання і протидії 

корупції в області на 2016 – 2020 роки" взяти до відома. 

2. Рекомендувати розглянути інформацію на пленарному засіданні обласної 

ради та пропонувати депутатам інформацію взяти до відома. 

 

Висновок додається до протоколу (додаток 4). 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, Не голосувало" - 0. 

3. СЛУХАЛИ:  

Шевченка А.О. з інформацією  про хід виконання рішення обласної ради від 

03.12.2017 № 12-3/VII «Про Програму протидії тероризму на території Черкаської 

області». 
 

Інформація про хід виконання рішення обласної ради від 03.12.2017 № 12-3/VII 

додається до протоколу (додаток 5).  
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради  від 03.12.2017 №12-

3/VIІ "Про Програму протидії тероризму на території Черкаської  області"  взяти до 

відома. 
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2. Рекомендувати розглянути інформацію на пленарному засіданні 

обласної ради та пропонувати депутатам інформацію взяти до відома. 

Висновок додається до протоколу (додаток 6). 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, Не голосувало" - 0. 

4. СЛУХАЛИ:  

 Карманніка Р. В., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

звіт за 2017 рік із проведення моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії 

розвитку Черкаської області на період 2015 – 2017 роки». 
 

Проект рішення додається до протоколу (додаток 7).  

 

Проект рішення обласної ради «Про звіт за 2017 рік із проведення моніторингу 

виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2015 – 

2017 роки» не набрав необхідної  кількості голосів на підтримку.     

 

Висновок додається до протоколу (додаток 8). 

"За" - 3 , "Проти" - 0 , "Утрималося" - 1, "Не голосувало" - 0. 

5. СЛУХАЛИ:  

Кравченко Н. М., яка поінформувала про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 22.12.2017  № 19-22/VII «Про обласний 

бюджет на 2018 рік».  
 

 Проект рішення додається до протоколу (додаток  9). 
 

Проект рішення обласної ради  «Про внесення змін до рішення обласної ради  від 

22.12.2017  № 19-22/VII «Про обласний бюджет на 2018 рік» не набрав необхідної  

кількості голосів на підтримку.   
  

Висновок додається до протоколу (додаток 10). 

"За" - 3 , "Проти" - 0 , "Утрималося" - 1, "Не голосувало" - 0. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Паніщева Б.Є. який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

перейменування Чапаєвської сільської ради Монастирищенського району».  

  

Проект рішення додається до протоколу (додаток  11). 

 
   

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про перейменування 

Чапаєвської сільської ради Монастирищенського району» та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок додається до протоколу (додаток 12). 

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
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7. СЛУХАЛИ: 

Паніщева Б.Є. який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

втрату чинності рішень обласної ради  від 19.02.2016 №3-41/VІІ».  
 

 Проект рішення додається до протоколу (додаток  13). 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про втрату чинності 

рішень обласної ради  від 19.02.2016 №3-41/VІІ» та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 
  

Висновок додається до протоколу (додаток 14). 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

8. СЛУХАЛИ: 

Ступника О.В., Рубана О.І., щодо повторного розгляду на сесії обласної ради  

проекту рішення «Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до 

Ватутінської міської ради щодо використання державної мови у зовнішній рекламі 

на території   м. Ватутіне»  (звернення групи депутатів Ватутінської міської ради)  
 

Текст звернення додається до протоколу (додаток 15).  

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Овчаренко М.С. з пропозицією про недоцільність повторного розгляду на сесії 

обласної ради  проекту рішення «Про звернення депутатів Черкаської обласної ради 

до Ватутінської міської ради щодо використання державної мови у зовнішній 

рекламі на території   м. Ватутіне». 
  

Тарасенко В.П., Лошков О.Г.  з пропозиціями запропонувати  депутатам 

Ватутінської міської  ради ініціювати  перед Ватутінською міською радою 

прийняття міської програми підтримки української мови, звернутись з депутатським 

зверненням до Головного управління Держпродспоживслужби   в Черкаській 

області щодо державного контролю за дотриманням законодавства про захист прав 

споживачів і мовного питання у сфері реклами.  
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Вважати за недоцільне повторне внесення питання на розгляд ради. 

2. Запропонувати  депутатам Ватутінської міської  ради ініціювати  перед 

Ватутінською міською радою прийняття міської програми підтримки української 

мови, звернутись з депутатським зверненням до Головного управління 

Держпродспоживслужби   в Черкаській області щодо державного контролю за 

дотриманням законодавства про захист прав споживачів і мовного питання у сфері 

реклами.  
 

Висновок додається до протоколу (додаток 16). 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 
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9.СЛУХАЛИ: 

Лошкова О.Г., який  поінформував про звернення учасників акції «Ні!» 

виборам за законом Януковича» про прийняття звернення депутатів Черкаської 

обласної ради до Верховної  Ради України  щодо прийняття в цілому проекту 

виборчого кодексу (законопроект №3112-1) та встановлення пропорційної виборчої 

системи з відкритими регіональними списками. 
 

Текст звернення додається до протоколу (додаток 17).  
 

ВИРІШИЛИ: підтримати звернення депутатів Черкаської обласної ради до 

Верховної Ради України з вимогою негайно прийняти в цілому проект виборчого 

кодексу (законопроект №3112-1) та встановити пропорційну виборчу систему з 

відкритими регіональними списками та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається до протоколу (додаток 18). 
 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 1. 

 

10.СЛУХАЛИ: 

Лошкова О.Г. який поінформував про рішення Звенигородської районної ради 

від 27.04.2018  №22-37 «Про заяву ГО «Спілка учасників бойових дій та волонтерів 

антитерористичної операції» щодо розгону демонстрантів під Верховною Радою 

України 3 березня 2018 року   

 

Рішення Звенигородської районної ради від 27.04.2018  №22-37 додається до 

протоколу (додаток 19).  
 

Рішення Звенигородської районної ради від 27.04.2018  №22-37 «Про заяву ГО 

«Спілка учасників бойових дій та волонтерів антитерористичної операції» щодо 

розгону демонстрантів під Верховною Радою України 3 березня 2018 року» не 

набрало необхідної  кількості голосів на підтримку.   
 

"За" - 1 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 3, "Не голосувало" - 0. 

Висновки та рекомендації з цього питання комісією не приймалися. 

 

11.СЛУХАЛИ: 

Лошкова О.Г., який поінформував про звернення  депутата 

Червонослобідської сільської ради Околічної   Ю.А. про  законність прийняття 

рішень щодо добровільного об'єднання громад в с. Червона Слобода Черкаського 

району 

Текст звернення додається до протоколу (додаток 20).  

 

ВИРІШИЛИ: звернення  депутата Червонослобідської сільської ради 

Околічної   Ю.А. про  законність прийняття рішень щодо добровільного об'єднання 

громад в с. Червона Слобода Черкаського району взяти до відома. 
 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

Висновки та рекомендації з цього питання комісією не приймалися. 
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12.СЛУХАЛИ:  

Лошкова О.Г., який поінформував про звернення  народного депутата України 

Вовка В.І. 

Текст звернення додається до протоколу (додаток 21).  
 

ВИСТУПИЛИ:  

Пошиваник М.М. 

 

В обговоренні взяли участь:  Лошков О.Г., Давиденко О.Г., Овчаренко М.С.  

 
 

ВИРІШИЛИ: звернення  народного депутата України Вовка В.І.  взяти до 

відома. 
 

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

Висновки та рекомендації з цього питання комісією не приймалися. 
 

 

 

 

Голова постійної комісії      О. Лошков 

 

 

Заступник голови  постійної комісії                                     О. Давиденко  

 


